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Őrbottyán Város Önkormányzata Képvisel ő-testületének  
2/2018. (II. 28.) önkormányzati rendelete  

az Őrbottyáni Polgármesteri Hivatalban foglalkoztatott köztisztvisel ők 
2018. évi illetménykiegészítésér ől 

 
Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 

3/2018. (II. 28.) önkormányzati rendelete 
Őrbottyán Város Önkormányzat 2018. évi költségvetésé ről 
Őrbottyán Város Önkormányzata Képvisel ő-testületének 

 
Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 

4/2018. (II. 28.) önkormányzati rendelete 
Őrbottyán Város Önkormányzat 2017. évi költségvetésé ről szóló 5/2017. (III. 01.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 
5/2018. (II. 28.) önkormányzati rendelete 

a közösségi együttélés alapvet ő szabályairól 
 
 

20/2018. (II. 28.) határozat a jegyz őkönyv hitelesít őről 
21/2018. (II. 28.) határozat a polgármesteri beszám olóról 
22/2018. (II. 28.) határozat a napirendi pontokról 
23/2018. (II. 28.) határozat a Tökmag Focisuli SE 2 018-19. évi pályahasználatról  
24/2018. (II. 28.) határozat az alpolgármester 2017 . évi beszámolójáról 
25/2018. (II. 28.) határozat a Humánügyi Bizottság 2017. évi beszámolójáról 
26/2018. (II. 28.) határozat a Pénzügyi Bizottság 2 017. évi beszámolójáról 
27/2018. (II. 28.) határozat az Ügyrendi Bizottság 2017. évi beszámolójáról 
28/2018. (II. 28.) határozat az Őrbottyáni Polgármesteri Hivatal 2017. évi munkájáró l szóló 
beszámolójáról 
29/2018. (II. 28.)  határozat  Őrbottyán Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot 
keletkeztet ő ügyleteib ől eredő fizetési kötelezettségeinek megállapításáról a 201 9-2021. évekre 
30/2018. (II. 28.) határozat a 2018. évi ISZF/601/2 018-NFM_SZERZ. iktatószámú támogatási 
szerződéshez kapcsolódó támogatási alszerz ődés aláírásáról 
31/2018. (II. 28.) határozat  a Polgár őrség 2018. évi támogatásáról  
32/2018. (II. 28.) határozat  az egyházak 2018. évi támogatásáról  
33/2018. (II. 28.) határozat  a civil szervezetek részére a 2018. évi költségveté sben biztosított 
támogatásról  
34/2018. (II. 28.) határozat a veszélyes hulladék g yűjtés biztosításáról 
35/2018. (II. 28.) határozat az intézményvezet ők bérének áttekintésér ől 
36/2018. (II. 28.) határozat az „ Őrbottyán, Kossuth Lajos és Radnóti Miklós utcák szi lárd 
útburkolatának és csapadékvíz-elvezetésének kiépíté se” tárgyú közbeszerzési eljárásra 
benyújtott ajánlatok érvényességér ől és az ajánlattev ők alkalmasságáról: 
37/2018. (II. 28.) határozat az „ Őrbottyán, Kossuth Lajos és Radnóti Miklós utcák szi lárd 
útburkolatának és csapadékvíz-elvezetésének kiépíté se” tárgyú közbeszerzési eljárásra 
eredményr ől 
38/2018. (II. 28.) határozat az „ Őrbottyán, Kossuth Lajos és Radnóti Miklós utcák szi lárd 
útburkolatának és csapadékvíz-elvezetésének kiépíté se” tárgyú közbeszerzési eljárásra 
nyertes ajánlatának megállapításáról 
39/2018. (II. 28.) határozat az Őrbottyán Városban m űködő szavazatszámláló bizottságok 
tagjairól és póttagjairól  
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Jegyzőkönyv 

Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2018. február 28-án, szerdán 08:00 
órakor megtartott rendes nyílt üléséről. 
 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 (2162 Őrbottyán, Fő út 99.) 
 
Jelen vannak: Kmetty Károly   polgármester 
 Szabó István Ferenc   alpolgármester 
 Cserepka András   képviselő 
 Csernákné Szoboszlai Szilvia   képviselő 
 Dékány András   képviselő 
 Kiss László István   képviselő 
 Kollár Sándor   képviselő 
 Lehoczky Enikő    képviselő 
 Gállné Mezősi Szilvia    jegyző 
 Kiskuti Petra   aljegyző 
 Batki Gabriella   gazdasági vezető 
 Károlyfi Levente   műszaki irodavezető 
 Previák András   Gamesz igazgató 
 Lehoczkiné Franyó Hajnalka   Arteries stúdió 
 Takács-Sánta Ágnes   Művelődési ház vezető 
 Balázsné Szalai Katalin   Óvoda vezető 
 Muzsay Márta   családsegítő szolgálat-intézményvezető 
 Oláh Henrietta   jegyzőkönyvvezető 
 
Igazoltan távol:  Benedek Éva   képviselő 
 
 
Meghívó szerinti napirendi pontok: 
 
NAPIREND ELŐTT 
 
-  Képviselői kérdések, interpellációk, felszólalások 
-  Polgármester beszámolója a lejárt határidejű önkormányzati döntések végrehajtásának állásáról, 

tájékoztatója az előző képviselő-testületi ülés óta tett intézkedésekről 
 
Nyílt ülés keretében: 
 

1. Pályahasználat a Tökmag Focisuli SE számára  
2. Az alpolgármester 2017. évi beszámolója  
3. A Humánügyi bizottság 2017. évi beszámolója 
4. A Pénzügyi és településfejlesztési bizottság 2017. évi beszámolója 
5. Az Ügyrendi bizottság 2017. évi beszámolója 
6. Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2017. évi munkájáról  
7. Őrbottyán Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztető ügyleteiből 

eredő fizetési kötelezettségeinek megállapítása a 2019-2021. évekre 
8. Őrbottyán Város Önkormányzatának 2018. évi költségvetése 
9. 2017. évi költségvetés módosítása 
10. Az Őrbottyáni Polgármesteri Hivatal köztisztviselőinek 2018. évi illetménykiegészítése  
11. Őrbottyán, Kossuth Lajos és Radnóti Miklós utcák szilárd útburkolatának és csapadékvíz-

elvezetésének kiépítése tárgyú közbeszerzési eljárás eredményének megállapítása  
12. Közösségi együttélés alapvető szabályairól szóló rendelet megalkotása  
13. Az országgyűlési képviselők 2018. évi általános választásán működő szavazatszámláló 

bizottságok tagjainak és póttagjainak megválasztása 
14. A 2018. évi ITET támogatás felhasználásának jóváhagyása 
15. Egyebek 

 
 

 

Kmetty Károly  polgármester: Szeretettel köszöntöm a képviselő-testület megjelent tagjait, az 
önkormányzat dolgozóit, vendégünket. Benedek Éva képviselő asszony jelezte távolmaradását, 
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igazoltan van távol.  Megállapítom, hogy a képviselő-testület 8 fővel van jelen, határozatképes. 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek szeretném felkérni Kollár Sándor képviselőt. Aki egyetért a hitelesítő 
személlyel kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett a jegyz őkönyv hitelesít ő választásáról az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 20/2018. (II. 28.) határozata a 
jegyzőkönyv hitelesít őről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2018. február 28-án, szerdán 08:00 órakor 
tartandó ülésének jegyzőkönyvének hitelesítőjeként Kollár Sándor képviselőt választja.  

Kmetty Károly polgármester:  Napirend előtt felkérem az Ügyrendi Bizottság elnökét, hogy a 
vagyonnyilatkozatokkal kapcsolatos eljárásról tájékoztassa a képviselő-testületet.  

Csernákné Szoboszlai Szilvia képvisel ő: Tájékoztatom a testületet, hogy a polgármester és a 
képviselők saját és a hozzátartozójuk tekintetében a vagyonnyilatkozattételi kötelezettségeknek eleget 
tettek.  

Kmetty Károly polgármester: Köszönöm szépen. Kiegészítést szeretnék tenni a polgármesteri 
beszámolóhoz. Ugye a BM pert jogerősen elvesztettük és 15 napot kaptunk arra, hogy a pénzt 
befizessük. Ennek az összegnek a befizetése a holnapi nap meg fog történni. 

Kiss László István 08 óra 03 perckor elhagyta a Tanácstermet. 

Kmetty Károly polgármester: A másik kiegészíteni valóm, hogy a BMSK-val miután nem tudtuk 
felvenni a kapcsolatot az ügyvédünk megbízást kapott, hogy akkor hivatalosan járjon el a BMSK-val 
szemben, igyekszünk a kárenyhítést megoldani. Más kérdés van esetleg? Amennyiben nincs, aki a 
polgármesteri beszámolót elfogadja, az kérem kézfelemeléssel jelezze.  

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 7 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett a polgármesteri beszámolóról az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 21/2018. (II. 28.) határozata a 
polgármesteri beszámolóról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a polgármesteri beszámolót elfogadta. 

Kmetty Károly polgármester: A napirendek kiküldésre kerültek. Én szeretnék egy két módosítást 
javasolni. Az egyik, hogy a 2018. évi költségvetés tárgyalása előtt tárgyaljuk a köztisztviselők 
illetménykiegészítését hiszen ez szerves része a költségvetésnek és a 14-es napirendben az ITET 
támogatást is tegyük elé, hiszen a támogatás felhasználása is szerves része a 2018. évi 
költségvetésnek. Van esetleg más módosító javaslat? Amennyiben nincs, aki a módosított napirendet 
elfogadja az kérem, kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület a napirendi pontokról 7 
igen, 0 ellen szavazattal, 0 tartózkodás mellett az  alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 22/2018. (II. 28.) határozata a napir endi 
pontokról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő–testülete a 2018. február 28-án, szerdán 08:00 órakor 
tartandó rendes ülésének napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: 

 

Nyílt ülés keretében: 

1. Pályahasználat a Tökmag Focisuli SE számára  
2. Az alpolgármester 2017. évi beszámolója  
3. A Humánügyi bizottság 2017. évi beszámolója 
4. A Pénzügyi és településfejlesztési bizottság 2017. évi beszámolója 
5. Az Ügyrendi bizottság 2017. évi beszámolója 
6. Beszámoló a Polgármesteri Hivatal 2017. évi munkájáról  
7. Őrbottyán Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztető ügyleteiből 

eredő fizetési kötelezettségeinek megállapítása a 2019-2021. évekre 
8. Az Őrbottyáni Polgármesteri Hivatal köztisztviselőinek 2018. évi illetménykiegészítése  
9. A 2018. évi ITET támogatás felhasználásának jóváhagyása 
10. Őrbottyán Város Önkormányzatának 2018. évi költségvetése 
11. 2017. évi költségvetés módosítása 
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12. Őrbottyán, Kossuth Lajos és Radnóti Miklós utcák szilárd útburkolatának és csapadékvíz-
elvezetésének kiépítése tárgyú közbeszerzési eljárás eredményének megállapítása  

13. Közösségi együttélés alapvető szabályairól szóló rendelet megalkotása  
14. Az országgyűlési képviselők 2018. évi általános választásán működő szavazatszámláló 

bizottságok tagjainak és póttagjainak megválasztása 
15. Egyebek 

1. napirendi pont: Pályahasználat a Tökmag Focisuli  SE számára 

Tárgyalta a Humánügyi Bizottság. 

Cserepka András képvisel ő: A Humánügyi Bizottság elfogadásra javasolta a határozati javaslatot. 

Szabó István alpolgármester:  Lakossági megkeresésre szeretném mondani és most jeleztem Pócsik 
Zoltánnak, hogy amikor nyílt edzések vannak, akkor a pálya körül futási lehetőséget biztosítson a 
gondnokság. Pócsik Zoltán ebben együttműködő képes. Természetesen jó idő esetén és 
megállapodás szerint. 

Kmetty Károly polgármester:  Ha nincsen a pályán gondnok akkor legyen zárva, mert nem tudunk 
felelősséget vállalni, ha bármi olyan esemény következik be, amikor felügyelet vagy gondnok nélkül 
használja valaki a pályát, de ha persze van felügyelet, gondnok, akkor természetesen használják. 

Szabó István alpolgármester:  Így gondoltuk. 

Kmetty Károly polgármester: Köszönöm szépen. Van valakinek ezzel kapcsolatban kérdése? 
Amennyiben nincs, aki elfogadja a határozati javaslatot, kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 7 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 23/2018. (II. 28.) határozata a Tökma g 
Focisuli SE 2018-19. évi pályahasználatról  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy 
a Tökmag Focisuli részére, a 2018. évi futballszezonra (2018. július 1. 
– 2019. június 30.), az edzésekre és előre egyeztetett időpontokban a 
meccsekre a Sport közben levő sportpálya és létesítményeinek 
használatát biztosítja. 

2. napirendi pont: Az alpolgármester 2017. évi besz ámolója 

Valamennyi bizottság tárgyalta. 

Dékány András 08 óra 07 perckor elhagyta a Tanácstermet. 

Kiss László István 08 óra 07 perckor visszaérkezett a Tanácsterembe. 

Kollár Sándor képvisel ő: A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek a 
határozati javaslatot. 

Cserepka András képvisel ő: A Humánügyi Bizottság is elfogadásra javasolta a határozati javaslatot. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia képvisel ő: Az Ügyrendi Bizottság is elfogadásra javasolta. 

Kmetty Károly polgármester: Köszönöm szépen. Van valakinek ezzel kapcsolatban kérdése? 
Amennyiben nincs, aki elfogadja a határozati javaslatot, az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 6 igen, 0 ellen szavazattal, 
1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 24/2018. (II. 28.) határozata az 
alpolgármester 2017. évi beszámolójáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete az alpolgármester 2017. évi tevékenységéről 
szóló beszámolót elfogadja.  

3. napirendi pont: A Humánügyi bizottság 2017. évi beszámolója 

Tárgyalta a Humánügyi Bizottság. 

Cserepka András képvisel ő: A Humánügyi Bizottság elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a 
határozati javaslatot. 
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Kmetty Károly polgármester: Köszönöm szépen. Van valakinek ezzel kapcsolatban kérdése? 
Amennyiben nincs, aki elfogadja a határozati javaslatot az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 7 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 25/2018. (II. 28.) határozata a 
Humánügyi Bizottság 2017. évi beszámolójáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Humánügyi Bizottság 2017. évi tevékenységéről 
szóló beszámolót elfogadja.  

4. napirendi pont: A Pénzügyi és településfejleszté si bizottság 2017. évi beszámolója 

Tárgyalta a Pénzügyi Bizottság. 

Kollár Sándor képvisel ő: A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolta a képviselő-testületnek a 
határozati javaslatot. 

Kmetty Károly polgármester: Köszönöm szépen. Van valakinek ezzel kapcsolatban kérdése? 
Amennyiben nincs, aki elfogadja a határozati javaslatot az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 7 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 26/2018. (II. 28.) határozata a Pénzü gyi 
Bizottság 2017. évi beszámolójáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 
2017. évi tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja.  

5. napirendi pont: Az Ügyrendi bizottság 2017. évi beszámolója 

Tárgyalta az Ügyrendi Bizottság. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia képvisel ő: Az Ügyrendi Bizottság elfogadásra javasolta a határozati 
javaslatot. 

Kmetty Károly polgármester: Köszönöm. Van valakinek ezzel kapcsolatban kérdése? Amennyiben 
nincs, aki elfogadja a rendelet-tervezetet, az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 7 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 27/2018. (II. 28.) határozata az Ügyr endi 
Bizottság 2017. évi tevékenységének beszámolójáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete az Ügyrendi Bizottság 2017. évi tevékenységéről 
szóló beszámolót elfogadja.  

6. napirendi pont: Beszámoló a Polgármesteri Hivata l 2017. évi munkájáról 

Tárgyalta a Humánügyi Bizottság és az Ügyrendi Bizottság. 

Cserepka András képvisel ő: A Humánügyi Bizottság elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek a 
határozati javaslatot. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia képvisel ő: Az Ügyrendi Bizottság elfogadásra javasolta a határozati 
javaslatot. 

Kmetty Károly polgármester: Köszönöm. Van valakinek ezzel kapcsolatban kérdése? Amennyiben 
nincs, aki elfogadja a határozati javaslatot, kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 7 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 28/2018. (II. 28.) határozata az 
Őrbottyáni Polgármesteri Hivatal 2017. évi munkájáró l szóló beszámolójáról 

Őrbottyán Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a jegyző beszámolóját a Polgármesteri 
Hivatal 2017. évi munkájáról elfogadja.  
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7. napirendi pont: Őrbottyán Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot 
keletkeztet ő ügyleteib ől eredő fizetési kötelezettségeinek megállapítása a 2019-2 021. évekre 

Valamennyi bizottság tárgyalta. 

Kollár Sándor képvisel ő: A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolta a határozati javaslatot. 

Cserepka András képvisel ő: A Humánügyi Bizottság elfogadásra javasolta a határozati javaslatot. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia képvisel ő: Az Ügyrendi Bizottság is elfogadásra javasolja. 

Kmetty Károly polgármester: Köszönöm szépen. Van valakinek ezzel kapcsolatban kérdése? 
Amennyiben nincs, aki elfogadja a határozati javaslatot, az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 7 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 29/2018. (II. 28.) számú határozata 
Őrbottyán Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztet ő ügyleteib ől 
eredő fizetési kötelezettségeinek megállapításáról a 201 9-2021. évekre 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete az államháztartásáról szóló 2011. évi CXCV. 
törvény 29/A. §-ában kapott felhatalmazás alapján Őrbottyán Város Önkormányzata a 2019-2021. 
évekre vonatkozóan saját bevételeit és adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési 
kötelezettségeit a határozat melléklete szerint állapítja meg. 

8. napirendi pont: Az Őrbottyáni Polgármesteri Hivatal köztisztvisel őinek 2018. évi 
illetménykiegészítése 

Tárgyalta a Pénzügyi Bizottság és az Ügyrendi Bizottság. 

Kollár Sándor képvisel ő: A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia képvisel ő: Az Ügyrendi Bizottság is elfogadásra javasolja a rendelet 
tervezetet. 

Kmetty Károly polgármester: Köszönöm szépen. Van valakinek ezzel kapcsolatban kérdése? 
Amennyiben nincs, aki elfogadja a rendelet tervezetet, kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 7 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta:  

Őrbottyán Város Önkormányzata Képvisel ő-testületének 2/2018. (II. 28.) önkormányzati 
rendelete az Őrbottyáni Polgármesteri Hivatalban foglalkoztatott köztisztvisel ők 2018. évi 
illetménykiegészítésér ől 

(az elfogadott rendelet szövege a jegyzőkönyv mellé csatolásra került) 

Pócsik Zoltán 08 óra 12 perckor elhagyta a Tanácstermet. 

9. napirendi pont: A 2018. évi ITET támogatás felha sználásának jóváhagyása 

Kmetty Károly polgármester: Ezt az anyagot nem tárgyalta bizottság, de mai nap határozatot kell 
hoznunk, hogy az ITET Társulás Elnöke a jövő hét folyamán alá tudja írni a támogatói szerződést. A 
határozati javaslatban meghatároztuk a célokat. Amikor az ITET felhasználást terveztük, akkor két 
irányba osztottuk volna fel ezt a 24,6 millió Ft-ot. Részben egy kulturális célú beruházásra, egy mobil 
színpad és egy játszótér létesítésére. Tekintettel arra, hogy bizottsági üléseken elhangzottak során 
egyértelművé vált, hogy a legnagyobb gond alapvetően az utakkal kapcsolatos probléma, amit a 
lakosság folyamatosan jelez is és jogosak az észrevételek, hozzuk helyzetbe a Gameszt azzal, hogy 
nem csak a saját költségvetésében szereplő gépbeszerzésére adjunk keretet hanem az ITET pénzből 
12 millió Ft-ot biztosítsunk útkarbantartó-javító gép beszerzésére. 

Dékány András 08 óra 12 perckor visszaérkezett a Tanácsterembe.  

Kmetty Károly polgármester: A bizottsági ülések után tettünk a költségvetésbe egy átcsoportosítást. 
Körülbelül 23 és fél millió Ft-ot amiből a Gamesz gépet vagy gépeket tud venni. Így tudnánk az utakat 
valamilyen szintbe rendbe hozni. Van valakinek ezzel kapcsolatban kérdése? Amennyiben nincs, aki 
elfogadja a határozati javaslatot, az kérem kézfelemeléssel jelezze. 
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Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 30/2018. (II. 28.) határozata a 2018.  évi 
ISZF/601/2018-NFM_SZERZ. iktatószámú támogatási sze rződéshez kapcsolódó támogatási 
alszerződés aláírásáról. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a 2018. évi ISZF/601/2018-
NFM_SZERZ. iktatószámú támogatási szerződéshez kapcsolódó támogatási alszerződést köt. 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy jelen döntés alapján, az Izotóp Tájékoztató Ellenőrző 
Társulással támogatási alszerződést kössön az alábbi célfeladatokkal, a hozzájuk rendelt támogatási 
összegekkel: 

 

Sorsz. Megnevezés 
Támogatásra  

előirányzott (Ft) 

1. 
Működési költségekhez történő 
hozzájárulás 

0 Ft 

2. 

Felhalmozási költségekhez történő 
hozzájárulás 

- Felhalmozási támogatás 
megnevezése: közterület 
fejlesztése, játszótéri eszközök 
beszerzése, telepítése, közterületet 
karbantartó gépek, eszközök 
beszerzése 

24.646.634  Ft. 

 

MINDÖSSZESEN: 

24.646.634  Ft. 

 

 

10. napirendi pont: Őrbottyán Város Önkormányzatának 2018. évi költségve tése 

Tárgyalta valamennyi bizottság. 

Kmetty Károly polgármester: Költségvetés kapcsán minden évben három külön szavazást is 
megteszünk. Polgárőrség támogatásáról szavazunk, az egyházak támogatásáról és a civil 
szervezetek támogatásáról. A Polgárőrség támogatás a költségvetésünkben 1,2 millió Ft. Aki 
támogatja ezt az összeget az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 31/2018. (II. 28.) határozata  a 
Polgár őrség 2018. évi támogatásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Polgárőrség 2018. évi támogatását 1.200.000 
Ft-ban határozza meg. 

Kmetty Károly polgármester:  Az egyházaknak 1 millió Ft támogatás szerepel a költségvetésben. Aki 
támogatja ezt az összeget az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 32/2018. (II. 28.) határozata  az egyházak 
2018. évi támogatásáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2018. évi költségvetésben az Egyházak 
támogatására 1.000.000 Ft-ot különít el. 

Kmetty Károly polgármester: A civil szervezeteknek 3,5 millió Ft támogatási keretet terveztünk be a 
költségvetésbe. Aki támogatja ezt az összeget, kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

 



7 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 33/2018. (II. 28.) határozata  a civil 
szervezetek részére a 2018. évi költségvetésben biz tosított támogatásról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2018. évi költségvetésben a civil szervezetek 
támogatására 3.500.000 Ft-ot különít el. 

Kmetty Károly polgármester:  Mindhárom bizottság tárgyalta a költségvetést. 

Kollár Sándor képvisel ő: A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolta. 

Cserepka András képvisel ő: A Humánügyi bizottság is elfogadásra javasolta. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia képvisel ő: Az Ügyrendi Bizottság is elfogadásra javasolja. 

Szabó István alpolgármester:  Én az Ügyrendi Bizottsági ülésen tettem három javaslatot. Az egyik a 
gép beszerzés, ami a Gamesszel kapcsolatos. Köszönöm szépen, hogy ez a támogatás 
átcsoportosítással megoldódik. A másik, hogy tavaly volt egy lakossági veszélyes hulladék begyűjtés, 
aminek az értéke 1,2 millió Ft volt. Egy alkalommal szeretném javasolni, hogy ez megrendezésre 
kerüljön. A talajterhelési díjból lehetne ezt fedezni. A harmadik javaslatom pedig a Gamesz 
igazgatójának fizetésemelésére irányult. Javaslatot tettem havi nettó 50.000 Ft-ra. Azt gondolom, hogy 
2 éve végzi a munkáját nagy létszámú személyi állománnyal, felelősség van alárendelve, vagyoni 
felelősséggel tartozik, ezt pedig az általános tartalék terhére javasoltam. 

Kmetty Károly polgármester:  Az első javaslatra azt a kiegészítést tenném, hogy úgy 
csoportosítottuk át a Gamesz költségvetését, hogy a dologi részről 5 millió Ft-ot átirányítottunk 
fejlesztési sorra, így nagyjából 11 és fél millió Ft áll rendelkezésre a Gamesznak a gépvásárlásra és 
ehhez jön hozzá az ITET 12 millió Ft-ja. Ez összesen kb. 23,5 millió Ft. Fontos feladat az is, hogy 
személyt vagy személyeket biztosítson ezekre a gépekre. A veszélyes hulladék kapcsán én kérdezem 
a gazdasági vezetőt, hogy a fedezet a környezet védelmi alapból biztosít még fedezetet? 

Batki Gabriella gazdasági vezet ő: Ami idén befolyik a talajterhelési díjból és az kerül át a 
környezetvédelmi alapba. Abból lehetne de előre nem tudjuk, hogy mennyi fog bejönni. 

Kmetty Károly polgármester:  Biztonságosabb akkor az általános tartalék terhére? 

Batki Gabriella gazdasági vezet ő: Én azt gondolom, hogy igen. Szeretném, ha összegszerűen 
határoznánk meg ezt az összeget. 

Kmetty Károly polgármester:  Én szeretném a maximális összeget ugyan úgy, mint tavaly ezt a 1,2 
millió Ft-ot. Természetesen ugyan azokkal a jogi feltételekkel, hogy ellenőrzött legyen, olyan cég 
csinálja, akinek ehhez jogosultsága van és ha valami úton-módon megoldható akkor itt helyben 
történjen az elszállítás. 

Szabó István alpolgármester:  Egyetértek, természetesen megszervezem ezt a gyűjtést. 

Kmetty Károly polgármester:  Voltam egy Zöld híd társulási megbeszélésen és ott az az érdekes 
tapasztalat merült fel, hogy azzal, hogy a zöldhulladékgyűjtést beindította a zöld-híd, ami szerintem jól 
működik, ennek ellenére a lerakóba beszállított kommunális hulladék mennyisége nem változott. 
Ennek csökkenni kellene az mellett, hogy szelektív gyűjtés van. Aki a tartalék terhére való 
költségbiztosítást támogatja az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 34/2018. (II. 28.) határozata a veszé lyes 
hulladék gy űjtés biztosításáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete a 2018. évi költségvetésben a veszélyes hulladék 
gyűjtés megszervezésére az általános tartalék terhére 1.2000.000 Ft-ot különít el.  

Kmetty Károly polgármester:  A harmadik javaslat a Gamesz igazgató béremelése. Ezzel 
kapcsolatban van valakinek kérdése? 

Csernákné Szoboszlai Szilvia képvisel ő: Összességében szeretnék az illetményekről egy pár szót 
mondani. Úgy gondolom, hogy úgy lenne korrekt, hogy egy javaslattal úgy élnénk, hogy egy 
előterjesztést készítenénk a képviselő-testület számára. Mindenféleképpen meg kell, hogy előzzön 
egy megelőző munka és akár egy utána járás. Ha a képviselő munkát segíti egy adat, azt ki lehet 
kérni a jegyző asszonytól. A jogszabály, illetve a törvény is lehetőséget ad arra, hogy az ember 
kiszámolja, egy intézményvezetőnek a bérét.  
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Én kiszámoltam ezeket az összegeket és a tegnapi napon egyeztettem jegyző asszonnyal, hogy 
erősítsen meg, hogy jól számoltam ki ezeket az összegeket. Úgy, hogy én kaptam egy megerősítést 
és van egy listám a vezetői bérekkel kapcsolatosan. Volt, aminél meglepődtem, pl. egy Művelődési 
ház vezetőjének az illetménye ennyire alacsony. Én azért úgy gondolom, hogy figyelembe kell venni, 
hogy bérfeszültséget ne okozzunk. A jegyző illetménye sokkal alacsonyabb lenne, mint amit István 
javasolt a Gamesz igazgatói bérnél. Én azt javaslom, hogy mindenkire nézve tegyük rendbe a béreket. 
Ha csak a környező településeknek a honlapjára felmegyünk, ugye nyilvános a Gamesz igazgató bére 
már akkor is láthatjuk, hogy ilyen egy településen sincs, hogy a jegyző bérétől jóval magasabbá 
teszünk egy intézményvezetői illetményét. 

Muzsay Márta 08 óra 29 perckor megérkezett a Tanácsterembe. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia képvisel ő: Azt szeretném kérni, hogy a javaslat egy előterjesztésben 
történjen meg. 

Kiss László István képvisel ő: Egyet értek abban, hogy a vezetőkkel és az egyéb dolgozókkal 
foglalkoznunk kell. A Gamesz dolgozóinál is fontos lenne ezzel foglalkozni, egyrészt a béremeléssel, 
másrészt amiről már korábban beszéltünk, hogy azokat a túlórák, amik összejönnek nekik, azok 
legyenek kifizetve és nem szabadnapa vagy pihenőnapba kapják vissza. Sokkal többet segítene 
nekik, hogy az a pénz ki lenne nekik fizetve. Az a kérdés, hogy kell előterjesztés vagy sem, azért azt 
látjuk, hogy ettől volt fajsúlyosabb téma is, ahol szóbeli előterjesztést kaptunk. Szerintem ez nem lehet 
akadály. Az elmúlt két évben folyamatosan kaptunk beszámolót, tájékoztatást a Gamesz munkájáról.  
Mi magunk is szemmel kísérhettük, követhettük az elmúlt két évnek a munkáját. Ha valakit ez nem 
tudott meggyőzni, az szavazzon nemmel. Ha valakit pedig meggyőzött, én úgy gondolom, hogy 
alapvetően ezt a javaslatot lehet támogatni.  

Csernákné Szoboszlai Szilvia képvisel ő: Az előterjesztést nem arra értettem, hogy egy újabb 
Gamesz beszámolót kapjunk, hanem hogy kapjunk konkrét összegeket, hogy mindenki lássa, hogy 
milyenek a bérek. Ezért gondolom azt, hogy írásban korrektebb lenne, átlátható. 

Kmetty Károly polgármester:  Elmozdultunk abba az irányba, hogy túlórára keretet állapítottunk be a 
költségvetésbe. Igazgató úrék úgy jelezték, hogy átlagosan 100 óra túlórát vegyünk figyelembe 
minden egyes dolgozóra. Ez a költségvetésbe betervezésre került. Mindenki jobban örülne annak, 
hogy egy hétköznap szabadnap megváltással történne a kifizetés, de korlátok vannak. Valamennyi 
munkavállaló szerződésében heti 40 óra munkaidő szerepel és kiadható szabadnapban, de 
beállítottuk ezt a 100 óra túlórát is, tehát igyekszünk a két feltételnek megfelelni. 

Kiss László István képvisel ő: Értem és tudom, hogy Polgármester úr látja, hogy a mostani 
bérviszonyok mellet csak úgy fogunk jó munkaerőt alkalmazni és megtartani, hogy ha azt megfizetjük. 

Kmetty Károly polgármester:  Törvény rendelkezik arról, hogy a béreket a saját bevételeinkből kell 
kitermelni. Értem azt, hogy versenyképes jövedelmet kell biztosítani. A minimálbért, ha nem érik el, azt 
ki kell egészítenünk. Nyilván, ha a saját bevételeinkben tudunk növekedést biztosítani, akkor ezt a 
dolgot tovább lehet vinni. 

Szabó István alpolgármester:  Előterjesztéssel kapcsolatban a Szilvinek a kritikáját megértem, csak 
annyi, hogy a bizottsági ülésen megkérdeztem, hogy kell-e előterjesztést és én akkor azt a választ 
kaptam, hogy nem kell, ezért nem készült a testületi ülésre. Tudom, hogy sok embernek nem 
megfelelő a bére, a központi szabályozással nem tudunk mit kezdeni. Én egy személyt választottam ki 
és annak a fizetésére tettem javaslatot. Én azt gondolom, hogy annyi felelősség és munka hárul rá, és 
az évek során látható, hogy mekkora munkát végeznek. Én azt gondolom, hogy ha a képviselő-
testület az eddigi beszámolók alapján úgy dönt, hogy elégedettek a munkájával, akkor a 
lehetőségekhez mérten támogatni kell azt. Lehet tenni ellenkező javaslatot is akár, hogy ha ez az 
összeg nem havi 50.000 Ft hanem 25.000 Ft. A bérfeszültséget én úgy kezelem, ha valaki elvállal egy 
munkát, akkor tisztában van a feltételekkel. Ez egy javaslat volt, lehet támogatni vagy nem. 

Lehoczky Enik ő képvisel ő: Nézzük meg hogy milyen lehetőséget ad a törvény és hogy mik a 
lehetőségeink, mennyi a bevételünk. Ennek megfelelően kell kialakítani a béreket. 

Dékány András képvisel ő: Igazgató úr esetében lehetnek olyan külön juttatások a béren kívül, mint 
például személygépkocsi, telefon, egyebek. Ebben, ha vannak elmaradásaink, akkor sem gondolnám, 
hogy most a költségvetés kapcsán konkrét számokról kellene dönteni, mert szerintem ez hozzánk és 
igazgató úrhoz is méltatlan lenne. Ő tudta, hogy hova jött, milyen munka vár rá. Úgy gondolom, hogy a 
munkáltató és a munkavállaló között lehet kompromisszumot kötni és azt előterjeszteni, amennyiben a 
testület jóváhagyása, megerősítése kell. Ha együttműködő csapatot szeretnénk, akkor a 
bérfeszültségnek van jelentősége. Nem érzem döntésre alkalmasnak magam, hogy egy ilyen fontos 
beosztású személy illetményéről találomra döntsek.  
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Van ennél egy fontosabb döntés is, hogy mekkora lesz az elmaradás, hogy ha egyébként nem tartunk 
lépést a bérrel. A gondolatot támogatom, de abban a körben, amit Csernákné Szoboszlai Szilvia 
mondott.  

Kollár Sándor képvisel ő: András elmondott mindent, amit szerettem volna, csak annyival 
egészíteném ki, hogy tudta a feltételeket mindkét fél mikor ez a megállapodás született. Kiszámoltuk a 
közalkalmazottak munkabérét, hogy mi az, amit az Önkormányzatnak biztosítania kell. Esetlegesen 
egy döntéssel lehet megoldunk egy problémát, de azzal a döntéssel okozhatunk  még többet, így 
szerintem  akkor lehet együtt kellene kezelni ezt a problémát. 

Cserepka András képvisel ő: Ennek évtizedek óta a központi szabályozás az alapja. Állandó 
feszültséget okozott a köztisztviselők, közalkalmazottak, fizikai munkások kezelése. Több mint 10 éve 
áll a bértábla a köztisztviselőknek. Sok olyan változás volt, ami nem kezelte egységesen az 
önkormányzatnál dolgozók vezetők, munkatársak bérét. Egyik javaslatom, hogy előterjesztés nélkül 
ide hozni a testület elé nem célszerű. Évtizedek óta csak bérben próbál gondolkodni a képviselő-
testület. Én azt gondolom és András utalt rá, hogy más szabályozás lehetőséget ad, hogy valaki a jó 
munkájáért akár jutalmat is kaphasson. Meg kell nézni ennek a jó munka elismerésének más egyéb 
pénzbeli vagy más fajta elismerését. Én támogatnám ezt a fajta megoldást. Mivel ilyenek a 
körülmények ezért én sem tudok most döntést hozni. 

Kmetty Károly polgármester:  Nekünk egy adott egy költségvetésünk és csak ez biztosít fedezetet 
ezekre a bérekre. Nézzük meg hogy hogyan illeszthető be a Gamesz vezetőjének a bére. Nekem az 
lenne a javaslatom, hogy most ne döntsön a képviselő-testület és tekintsük át az intézményvezetők 
bérét. 

Szabó István alpolgármester:  Én ezt teljesen el tudom fogadni és egyetértve polgármester úr 
javaslatával, hogy vizsgáljuk meg a többiek bérét együttesen. Ha kell előterjesztést írni ezzel segítve a 
munkát, akkor írok.  

Kmetty Károly polgármester:  Azért teszem azt a javaslatot, hogy most ne tárgyaljunk erről és bízzon 
meg a képviselő-testület, hogy ezt a kérdést házon belül rendezzük,  ha ez megfelelő. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 35/2018. (II. 28.) határozata az 
intézményvezet ők bérének áttekintésér ől 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a polgármestert az intézményvezetők 
bérének felülvizsgálatára és a bérek rendezése érdekében szükséges intézkedések megtételére, 
amennyiben testületi döntés szükséges, az erre vonatkozó előterjesztés elkészítésére. 

Kmetty Károly polgármester: Köszönöm szépen. Elhangzott a három javaslat. Van-e egyéb? 
Amennyiben nincs, aki elfogadja a 2018. évi költségvetési rendelet tervezetet, az kérem 
kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta:  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 3/2018. (II. 28.) önkormányzati rende lete 
Őrbottyán Város Önkormányzat 2018. évi költségvetésé ről 

(az elfogadott rendelet szövege a jegyzőkönyv mellé csatolásra került) 

11. napirendi pont: 2017. évi költségvetés módosítá sa 

Tárgyalta mind a három Bizottság. 

Kollár Sándor képvisel ő: A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolta. 

Cserepka András képvisel ő: A Humánügyi Bizottság elfogadásra javasolta. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia képvisel ő: Az Ügyrendi Bizottság is elfogadásra javasolta. 

Cserepka András képvisel ő: Ez nem az utolsó módosítás hanem lesz zárt számadás? 

Batki Gabriella gazdasági vezet ő: Igen, lesz zártszámadás. 

Cserepka András képvisel ő: A csatorna beruházásban társberuházóként közreműködő társulatnak a 
pénzügyi elszámolása megtörtént-e és várható-e, hogy kapunk pénzforrást? 
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Kmetty Károly polgármester: A társulat elszámolását, mint köztudott a volt társulati elnök 
megtámadta. Az elszámolási bejegyzést megtámadta a cégbíróságnál. A cégbíróság ezt elutasította 
aztán beperelte a cégbíróságot. Jogi úton van az elszámolás és most a Kúriánál van döntésen. 

Lehoczky Enik ő képvisel ő: Ki volt az elnöke társulatnak? 

Kmetty Károly polgármester: Dr. Balog András Levente volt a társulat elnöke. Nem tudjuk, hogy a 
Kúriánál mikor lesz döntés. Látjuk azt, hogy több önkormányzatnak befagyott a pénze.  

Cserepka András képvisel ő: Ha jól értettem, akkor az elnök úr azt a testületi döntést támadta meg 
bíróság előtt, hogy megindította a taggyűlés az elszámolást és annak lehet ilyen pénzügyi és jogi 
következménye? 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: A cégbíróság bejegyzete a döntést, azt ő megtámadta, a bíróság 
elutasította ezt a fellebbezését és azt is megtámadta és most a Kúriánál van az ügy. 

Kmetty Károly polgármester: Van valakinek a rendelet módosítással kapcsolatban kérdése? 
Amennyiben nincs, aki elfogadja a rendelet módosítást, kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi rendeletet alkotta:  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 4/2018. (II. 28.) önkormányzati rende lete 
Őrbottyán Város Önkormányzat 2017. évi költségvetésé ről szóló 5/2017. (III. 01.) önkormányzati 
rendelet módosításáról 

(az elfogadott rendelet szövege a jegyzőkönyv mellé csatolásra került) 

12. napirendi pont: Őrbottyán, Kossuth Lajos és Radnóti Miklós utcák szi lárd útburkolatának 
és csapadékvíz-elvezetésének kiépítése tárgyú közbe szerzési eljárás eredményének 
megállapítása 

Tárgyalta a Pénzügyi Bizottság. 

Kollár Sándor képvisel ő: A Pénzügyi Bizottság minden határozati javaslatot elfogadásra javasolt 
névszerinti szavazással. 

Kmetty Károly polgármester: Köszönöm szépen. Van valakinek ezzel kapcsolatban kérdése? 
Névszerinti szavazás lesz. Aki elfogadja az 1-es határozati javaslatot. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia: Igen. 

Kollár Sándor:  Igen. 

Cserepka András: Igen. 

Kmetty Károly: Igen. 

Kiss László István: Igen. 

Lehoczky Enikő: Igen. 

Szabó István:  Igen. 

Dékány András: Igen. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 36/2018. (II. 28.) határozata az 
„Őrbottyán, Kossuth Lajos és Radnóti Miklós utcák szi lárd útburkolatának és csapadékvíz-
elvezetésének kiépítése” tárgyú közbeszerzési eljár ásra benyújtott ajánlatok érvényességér ől 
és az ajánlattev ők alkalmasságáról: 

Őrbottyán Város Önkormányzata Képviselő-testülete megállapítja, hogy 

a)  az S&P Út közös ajánlattevők (Aumer Kft. és RADOMÉPKER Kft.) ajánlata érvényes, a közös 
ajánlattevő alkalmas a szerződés teljesítésére, 
b) a VIANOVA 87 Zrt. ajánlattevő ajánlata érvényes, az ajánlattevő alkalmas a szerződés 
teljesítésére, 
c) az EVERLING Városépítő Kft. ajánlattevő ajánlata érvényes, az ajánlattevő alkalmas a 
szerződés teljesítésére, 
d) a PENTA Általános Építőipari Kft. ajánlattevő ajánlata érvényes, az ajánlattevő alkalmas a 
szerződés teljesítésére. 
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Kmetty Károly polgármester: Köszönöm szépen. Van valakinek ezzel kapcsolatban kérdése? 
Amennyiben nincs, aki elfogadja a 2-es határozati javaslatot. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia: Igen. 

Kollár Sándor:  Igen. 

Cserepka András: Igen. 

Kmetty Károly: Igen. 

Kiss László István: Igen. 

Lehoczky Enikő: Igen. 

Szabó István:  Igen. 

Dékány András: Igen. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 37/2018. (II. 28.) határozata az 
„Őrbottyán, Kossuth Lajos és Radnóti Miklós utcák szi lárd útburkolatának és csapadékvíz-
elvezetésének kiépítése” tárgyú közbeszerzési eljár ásra eredményr ől 

Őrbottyán Város Önkormányzata Képviselő-testülete a szerződéskötéshez szükséges anyagi 
fedezetet a 2016. évben elnyert adósságkonszolidációban részt nem vett települések támogatására 
kiírt nyertes pályázaton elnyert támogatás terhére biztosítja, és a közbeszerzési eljárást 
eredményesnek nyilvánítja. 

Kmetty Károly polgármester: Köszönöm szépen. Van valakinek ezzel kapcsolatban kérdése? 
Amennyiben nincs, aki elfogadja a 3-as határozati javaslatot. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia: Igen. 

Kollár Sándor:  Igen. 

Cserepka András: Igen. 

Kmetty Károly:  Igen. 

Kiss László István: Igen. 

Lehoczky Enikő: Igen. 

Szabó István:  Igen. 

Dékány András: Igen. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 38/2018. (II. 28.) határozata az 
„Őrbottyán, Kossuth Lajos és Radnóti Miklós utcák szi lárd útburkolatának és csapadékvíz-
elvezetésének kiépítése” tárgyú közbeszerzési eljár ásra nyertes ajánlatának megállapításáról 

Őrbottyán Város Önkormányzata Képviselő-testülete megállapítja, hogy az eljárás során a 
legkedvezőbb ajánlatot a PENTA Általános Építőipari Kft. (2100 Gödöllő, Kenyérgyári út 1/E.) 
ajánlattevő tette, így az eljárás nyertesének a PENTA Általános Építőipari Kft.-t hirdeti ki. 

13. napirendi pont: Közösségi együttélés alapvet ő szabályairól szóló rendelet megalkotása 

Tárgyalta az Ügyrendi Bizottság. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia képvisel ő: Az Ügyrendi Bizottság a rendelet tervezetet elfogadásra 
javasolja. 

Kiskuti Petra aljegyz ő: A rendelet bevezető részben volt egy jogszabályi elírás. Ezt a nem megfelelő 
jogszabályi hivatkozást javítottam. Ennyi változás van a rendeletben. 

Kmetty Károly polgármester: Köszönöm szépen. Van valakinek ezzel kapcsolatban kérdése? 
Amennyiben nincs, aki elfogadja a rendelet tervezetet, kérem kézfelemeléssel jelezze. 
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Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 5/2018. (II. 28.) önkormányzati rende lete 
a közösségi együttélés alapvet ő szabályairól 

(az elfogadott rendelet szövege a jegyzőkönyv mellé csatolásra került) 

14. napirendi pont: Az országgy űlési képvisel ők 2018. évi általános választásán m űködő 
szavazatszámláló bizottságok tagjainak és póttagjai nak megválasztása 

Kmetty Károly polgármester: Van valakinek ezzel kapcsolatban kérdése? Amennyiben nincs, aki 
elfogadja a határozati javaslatot, az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kmetty Károly polgármester megállapítja, hogy a kép visel ő-testület 8 igen, 0 ellen szavazattal, 
0 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 39/2018. (II. 28.) határozata az 
Őrbottyán Városban m űködő szavazatszámláló bizottságok tagjairól és póttagja iról 

Őrbottyán Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a választási eljárásról szóló 2013. évi XXXVI. 
törvény 24. § (1) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján az Őrbottyán Városban működő 
szavazatszámláló bizottságok tagjainak és póttagjainak a határozat melléklete szerinti személyeket 
választja meg. 

Melléklet Őrbottyán Város Önkormányzat Képvisel ő-testületének 39/2018. (II. 28.) határozatához 
 

Szavazatszámláló bizottsági tagok: 

1. Bullyák Viktor Bertalan  Fekete István utca 40. 

2. Burai Róbertné   Rákóczi Ferenc utca 211. 

3. Gazdagné Kovács Krisztina Rákóczi Ferenc utca 176. 

4. Havacs Katalin Anikó  Arany János utca 98. 

5. Holló Erika   Gárdonyi Géza utca 7. 

6. Horváth Ákos Attila  Fő út 137. 

7. Komáromi Györgyné  Szendrey Júlia utca 81. 

8. Lázár Péter   Benedek Elek utca 1. 

9. Marcsó Ferencné  Harang utca 26. 

10. Mészárosné Komáromi Orsolya Szendrey Júlia utca 81. 

11. Ódé Istvánné   Fő út 23. 

12. Pospisné Szűcs Júlia  Madách Imre utca 41. 

13. Sebők Ferencné  Rákóczi Ferenc utca 148. 

14. Szabó Adrienn   Gárdonyi Géza utca 26. 

15. Szabó Ferencné  Fő út 16. 

16. Szabó Imre Pálné  Bajcsy-Zsilinszky utca 9. 

17. Szabó Melinda   Bajcsy-Zsilinszky utca 9. 

18. Szabó Sándor   Szendrey Júlia utca 64. 

19. Varga Ildikó Magdolna  Szent László köz 4. 

20. Vitéz Erzsébet   Táncsics Mihály utca 23. 

21. Vitézné Lázár Erika  Babits Mihály utca 39. 
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Szavazatszámláló bizottságok póttagjai: 

1. Agócs Tímea Harang utca 13. 

2. Apagyi Györgyné  Szendrey Júlia utca 37. 

3. Bense Marianna  Rákóczi Ferenc utca 84. 

4. Berecz Erika   Csurgó utca 2/A. 

5. Buzásné Csapó Gizella  Kosztolányi Dezső utca 27. 

6. Dobrocsi Dominika  Táncsics Mihály utca 9. 

7. Kiáczné Mihály Edit  Ősz utca 9. 

8. Kovács Sándor Józsefné Táncsics Mihály utca 21. 

9. Lehoczkiné Franyó Hajnalka Rákóczi Ferenc utca 155. 

10. Mókus István   Harang utca 23. 

11. Rohfeld Anita Anna  Babits Mihály utca 71. 

12. Szabóné Kovács Barbara Fő út 14. 

13. Szepesi Erika   Gárdonyi Géza utca 7. 

14. Tóth Orsolya Zsanett  Szent László köz 4. 

 

15. napirendi pont: Egyebek 

Kmetty Károly polgármester:  Van valakinek mondanivalója az egyebek napirendi pontban? 

Lehoczky Enik ő képvisel ő: A Dózsa György utcából jelezték többen, hogy amióta térkővel le lett 
burkolva, gyorsan közlekednek az utcában az autók. Szeretnének erre valamilyen megoldást az ottani 
lakosok. A másik, hogy az utca elején van egy nemzeti dohánybolt és ott rendszeresen úgy parkolnak 
az autók, hogy mikor kikanyarodik valaki az utcából, nem lehet kitekinteni az ott parkoló autók miatt. 

Kmetty Károly polgármester:  Akkor a közterület-felügyelőknek szólni fogunk, hogy a KRESZ 
betartását követeljék meg. A Harang utcában tervezzük teszt jelleggel, hogy kiteszünk olyan forgalom 
lassító elemeket, konténereket, hogy a láthatóságot ne befolyásolja. 3 db ilyet tennénk le, a 
felfestések megtörténtek. Inkább ebben láttuk a megoldást, nem pedig fekvőrendőrt letenni. Télen 
ezek az elemek beszedhetők. Kipróbáljuk ezt és ha beválik, akkor minden szilárd útburkolattal és 
megfelelő szélességgel rendelkező utcánál alkalmazni fogjuk. Ha nem jön be, akkor nyilván más 
megoldáson kell majd gondolkodnunk. 

Lehoczky Enik ő képvisel ő: Az Egészségház előtt ki vannak akasztva kabátok. Nézzük meg milyen 
rendetlenség van a ruháknál. Szanaszét dobálják a cipőket, a kabátok, vállfák a földön. A szándék az 
jó, de azt gondolom, hogy érdemes lenne ezt átgondolni. Május 23-án egy új adatvédelmi törvényt 
vezet be az Európai Unió és érdemes lenne áttekinteni a honlapot, hogy ez érint-e minket. 

Kiss László István képvisel ő: Érdemes kiemelten figyelni az ételfutárokat is, mert száguldoznak. 
Érdemes lenne jelezni a közterületeseknek, hogy figyeljék őket.  

Kollár Sándor képvisel ő: Gyorshajóval a közterületes nem tud mit csinálni, ez rendőrség. 

Dékány András képvisel ő: Enikő felvetése teljesen jogos, bár nem biztos, hogy szabálytalanul 
parkolnak az autók. Ezt meg kell nézni, hogy egyáltalán ebben az esetben mit lehet csinálni. Egy 
javaslatom lenne. Az Erdősor utcából a Dózsa György utca beláthatatlan. Egy tükröt akár érdemes 
lenne oda kihelyezni. 

Lehoczky Enik ő képvisel ő: Őrbottyánban kialakult levélkihordási helyzettel kapcsolatban szeretném 
mondani, hogy minden lakosnak kötelező lenne kirakni a házszámát és érdemes lenne velük ezt 
tudatosítani. Facebookon van ilyen csoport is, ahol az elkallódott leveleket fotózzák be és próbálnak 
kapcsolatot teremteni, ami egyébként egy jó dolog, de ez nem megoldás a problémára. 

Gállné Mezősi Szilvia jegyz ő: A honlapon is megjelent ez a tájékoztatás, amit papíralapon 
sokszorosítottunk több száz példányban és a közterület-felügyelők megkapták feladatként, hogy ahol 
nem láttak kihelyezve házszámot, azokhoz az ingatlanokhoz dobjanak be egy ilyenfajta tájékoztatót. A 
közterület-felügyelet folyamatosan ellenőrzi az utcanévtáblákat.  
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Dékány András képvisel ő: A hamarosan megjelenő hírmondóban is meg fog jelenni ez a bizonyos 
felhívás. A házszámozásnak nem most értünk a végéhez és nem voltak ilyen postai problémák. A 
szolgáltatók sem vezették át az új címeket, de most nekünk a házszámokkal kell foglalkozni. 

Lehoczki Enik ő képvisel ő: A műholdas átvezetés lenne még fontos. 

Dékány András képvisel ő: A stúdiósokkal tartják a kapcsolatot. 

Kollár Sándor képvisel ő: Az új zebra az iskola utcájában nem olyan régen le lett felfestve és elég 
hamar elkezdett kopni. Mi ennek az oka vagy tudunk-e érvényesíteni bármit? 

Károlyfi Levente m űszaki irodavezet ő: A kivitelező is látja már a problémát és már jeleztük felé. 
Mire kitavaszodik ki lesz javítva. 

Cserepka András képvisel ő: A Dózsa György utcára visszatérve, a kereszteződésnek megfelelően 
5-15 méternek megfelelő távolságban nem lehet megállni. Nem tudom, hogy mennyiben változott a 
jogi szabályozás, de a Harang utcai terelők helyzete jogilag szabályozott? Mert ennek megvan a 
hatósági eljárási része és ezt javaslom betartatni, mert, ha abból baleset lesz, akkor az önkormányzat 
lesz elővéve.  

Kmetty Károly polgármester:  Természetesen mindazokat, amit a KRESZ előír, azt betartjuk. Van 
valakinek kérdése, mondanivalója? Ha nincsen, köszönöm a részvételt, a nyílt ülést bezárom. 

Mivel a nyílt ülésnek további napirendi pontja nem volt, a polgármester megköszönte a 
részvételt és a nyílt ülést 09 óra 19 perckor bezár ta. 

 

 

 

 Kmetty Károly Gállné Mez ősi Szilvia 

 polgármester jegyző 

 

Kollár Sándor 

képviselő, jegyzőkönyv-hitelesítő 


